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Beste leden,  
 
We staan aan de vooravond van de landelijke verkiezingen, zoals altijd belangrijke 
verkiezingen voor ons land! De VVD neemt verantwoordelijkheid, toont leiderschap 
en wil samen aan de slag en dat is meer dan ooit noodzakelijk! We hopen natuurlijk 
dat onze partij wederom de grootste partij zal worden! Hier kunnen we allemaal aan 
bijdragen, door zelf te stemmen op de VVD maar ook door de mensen om ons heen 
te inspireren en te overtuigen op de VVD te stemmen. 
 
Binnen de gemeentelijke politiek is het ook allesbehalve saai. Door middel van de 
voorliggende nieuwsbrief informeren we u als fractie over een aantal actuele 
onderwerpen. We willen dit overigens ook vaker gaan doen, natuurlijk naast onze 
andere communicatiekanalen zoals de sociale media en de website. Die laatste, de 
website, zijn we achter de schermen aan het vernieuwen, zodat we eenvoudiger 
actueel nieuws kunnen delen, ook voor diegene die niet actief zijn op de sociale 
media. Binnenkort meer hierover. 
 
Na de landelijke verkiezingen maken we ons weer op 
voor de gemeenteraadsverkiezingen die in 2022 zullen 
plaatsvinden. We gaan onder andere weer aan de gang 
gaan met het schrijven van het verkiezingsprogramma 
en het werven van kandidaat-leden voor de 
gemeenteraad. Als u hier meer informatie over wilt en/of 
een bijdrage wilt leveren hoor ik dat natuurlijk graag. 
 
Tot slot Corona, inmiddels een jaar in ons land en wat 
een impact. Gelukkig is er licht aan het einde van de 
tunnel, maar we zijn er nog niet. Als lokale VVD 
proberen wij ondernemers en inwoners te ondersteunen 
door bijvoorbeeld de actie Ondernemers voor 
Ondernemers, de door ons ingediende en aangenomen 
motie met betrekking tot het uitbreiden van de terrassen 
en de koop lokaal acties.  
 
Bart Richter 
 

Ondernemers 

We hebben een lastige periode achter de rug met name in verband met de verhoging 
OZB niet woningen. Hier werden voornamelijk de ondernemers geraakt. Als VVD-
fractie hebben we veel gesprekken gevoerd met de ondernemersverenigingen en we 
hebben ons fel verzet tegen deze verhoging. Helaas is het ons niet gelukt om een 
meerderheid voor ons amendement te verkrijgen 

De permanente campagne heeft twee acties op touw gezet om ondernemers te 
ondersteunen met advies en heeft een avond belegd (digitaal) speciaal voor 
horecaondernemers. 

 

 



    

2 
 

Horeca-avond 

Op maandagavond 22 februari waren alle horecaondernemers uit De Ronde Venen 
uitgenodigd om tijdens een digitale sessie in gesprek te gaan met Alberta Schuurs 
Bart Richter en Ed Dohle. Doel was het onderling delen van ervaringen en het 
verkennen wat de lokale politiek in positieve zin zou kunnen bijdragen aan hun 
huidige situatie.  

Aan de avond hebben horecaondernemers uit vrijwel alle dorpen deelgenomen 
evenals een vertegenwoordiger van Horeca Nederland. Naast het delen van 
persoonlijke ervaringen die breed herkend werden, is er gesproken over de 
mogelijkheden voor de toekomst. Het bieden van perspectief vanuit de overheid is de 
grootste behoefte. Als lokale politiek hebben we maar beperkt invloed, maar wat we 
kunnen doen we. Zo zullen we via onze partijkanalen nadrukkelijk oproepen om te 
denken in mogelijkheden in plaats van onmogelijkheden. Het zo snel mogelijk 
kunnen opnemen van terrassen zou al een goede eerste stap zijn. In oktober vorig 
jaar hebben wij al het initiatief genomen om een motie op te stellen om de uitbreiding 
van terrassen zonder extra legeskosten mogelijk te maken. Die is door de raad 
aangenomen en de wethouder is inmiddels bezig met de uitvoering voor dit jaar 
zodat er, zodra het kan, gebruikt van gemaakt kan worden. Tot die tijd roepen we 
iedereen op om vooral ook te blijven bestellen bij onze horecaondernemers, dit helpt 
zeker om toch wat inkomsten te genereren en straks weer voor ons klaar te staan.  

Actie Ondernemers voor ondernemers 

In deze voor ondernemers buitengewoon lastige tijd 
tonen toonaangevende ondernemers uit De Ronde 
Venen zich solidair. Op initiatief van de VVD stellen in 
de week van 22 tot en met 26 februari tien deskundige 
ondernemers belangeloos hun tijd en kennis ter 
beschikking om in een kosteloos adviesgesprek van 
maximaal één uur, gericht vragen binnen hun 
vakgebied te beantwoorden en ondernemers specifiek 
van advies te dienen. Dat alles met het doel hen in 
staat te stellen in deze crisistijd verantwoorde keuzes 
te maken. 

De deelnemende ondernemingen zijn FFT Notarissen, 
Hendrikx Advocaten, met kennis op het gebied van 
het ondernemingsrecht, Loyals Brand, Business & 
Data, knowhow op het gebied van communicatie, reclame en marketing, Korver 
Makelaars, Hafkamp Groenewegen Gerechtsdeurwaarders, expertise op het gebied 
van incasso en debiteurenbeheer, Van Dort en Partners, accountants en 
belastingadviseurs, met een ruime MKB praktijk, Spring Real Estate gespecialiseerd 
in commercieel bedrijfsvastgoed, Paul Reurings, ruime ervaring in algemeen 
ondernemerschap, Dohle Consultancy Verzekering & Risicoadvies en Canisius 
Consultancy Advies en Interimmanagement. 

Ed Dohle 
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Zon-, wind-, of kernenergie?    

  
Gemeenten in Nederland krijgen nogal wat op het bordje. Zoals de energietransitie. 
Een  controversieel onderwerp. Over enkele dagen of een week legt het college de 
zogenaamde ‘’zoekgebieden’’ aan de gemeenteraad voor. Gebieden waar 
windturbines of zonnevelden zouden kunnen worden geplaatst.  
Meerdere VVD leden en -sympathisanten hebben hier niet op gewacht, en zijn in 
actie gekomen. Want, er zijn vooral zorgen over de aantasting van het landschap.  
 
We onderhouden contacten met verschillende belangengroepen. Met de groep in het 
Geingebied, en bijvoorbeeld ook met een actiegroep in oprichting rond de 
Vinkeveense Plassen.   
Ook spreken we met de coöperatie Veenwind. We vinden dat als er ergens 
windmolens zouden worden geplaatst, dat dat alleen kan als de inwoners en de 
omwonenden er van mee profiteren.  
 
We weten dat veel leden grote vraagtekens zetten bij de gevolgen van de uitwerking 
van het klimaatakkoord, wat dat betekent voor de regio en onze directe omgeving. 
Als fractie stellen we die vraagtekens dus ook. We hebben de motie mede ingediend 
die het Unesco-gebied, inclusief ‘t Gein, moet beschermen tegen plaatsing van 
windmolens.  
  
We zien ook in dat we een bijdrage te leveren hebben aan de energietransitie. 
Tegelijk weten we nu al dat we het met zon en wind alleen niet gaan redden. 
Kernenergie is onmisbaar om de klimaatdoelen te halen. Daarom de door ons 
ingediende motie ‘’kernenenergie in de mix’’. 
  
Hoe nu verder? Als de zoekgebieden door de gemeenteraad zijn vastgesteld, dan 
begint het spel pas echt. Met zogenaamde ‘’gebiedsprocessen’’ waar inwoners aan 
tafel zitten met de ontwikkelaars.  Als volkspartij voor Vrijheid en Democratie eisen 
we dat de mensen in onze dorpen en ons landelijk gebied echt meebeslissen. 
Het college heeft toegezegd dat dit democratisch zal gaan verlopen, en wij zullen het 
college daaraan houden. 
 
Rob Evers 
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Van de wethouder 

Uit de diverse onderwerpen waar ik momenteel mee bezig ben licht ik er drie uit. 

Gezondheidszorg in Coronatijd 

Deze week heb ik via Teams gesproken met Zideris, Reynaerde en de Buurderij. De 
eersten hebben woonlocaties (Zideris voor verstandelijk beperkten en Reynaerde 
voor lichamelijke en meervoudige beperkten), voor hun is het een moeilijke tijd 
geweest. Besmettingen, zieken, quarantaine, alle maatregelen, het valt nog niet mee, 
zeker niet als niet iedereen het goed begrijpt. Gelukkig zijn nu de eerste vaccinaties 
gezet, dat geeft wel weer meer rust zeker als ze over een paar weken beide prikken 
hebben gehad. De Buurderij is aan het begin van de Coronatijd gestart met 
dagbesteding. Dat gaat goed, het is natuurlijk ook veel buiten, dat scheelt. In het 
algemeen heeft de zorg het niet makkelijk gehad het afgelopen jaar en dat zal nog 
wel even zo blijven. Waar we vanuit de gemeente iets kunnen doen proberen we 
daaraan bij te dragen. 

Bestemmingsplan Vinkeveen 

Een onderwerp dat bij veel mensen leeft, we zijn er ook al geruime tijd mee bezig. Er 
is al veel voorbereid en gedaan, maar het is nog niet af. Op dit moment is het 
grootste aandachtspunt het overleg met de Provincie. De balans tussen recreatie en 
natuur is heel belangrijk, daar kun je op verschillende manieren tegenaan kijken. 
Naar mijn idee heb je beide nodig om een toekomstbestendig plan te kunnen maken 
die de cultuurhistorie (legakkers) in stand houdt en ook mensen de kans geeft om te 
recreëren. We hopen in de tweede helft van dit jaar tot een besluit te kunnen komen. 

Gemeentelijke financiën 

Onze situatie komt heel erg overeen met de landelijke 
beelden die ook in de krant verschijnen. We hebben 
veel last van hoog oplopende kosten voor de jeugd en 
de WMO. Meerjarig ziet het beeld er in de begroting 
redelijk uit, maar dat komt ook doordat we forse 
bezuinigingen hebben ingeboekt. In de komende tijd is 
het heel belangrijk om dat goed in de gaten te houden. 
Bezuinigingen bedenken voor over 2 of 3 jaar is niet 
moeilijk maar ze daarna ook echt realiseren dat kan 
lastig zijn. Dus blijvend werk aan de winkel om de 
financiën toekomstbestendig in de hand te houden. 

Alberta Schuurs 
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Een korte impressie van een nieuw raadslid, 
 

Nadat ik al een half jaar meegelopen had, begon voor mij het echte werk in 

september 2020. 

We hebben nog een paar keer live vergaderd maar helaas gingen alle vergaderingen 

al snel volledig digitaal. Toch heeft dit ook voordelen, je hoeft niet in de auto te 

stappen en je hebt de mogelijkheid om iedereen tegelijk te 

spreken, helaas niet even apart. 

Ik viel meteen in de besprekingen van de begroting, dit viel mij 
wel wat zwaar, maar gelukkig werd ik op weg geholpen door 
mijn mede fractiegenoten. 

De eerste keer dat ik een “eigen” onderwerp (adoptie 
zitbankjes) besproken heb in een volle raadszaal was ik wel 
nerveus, maar het ging wel goed. Sindsdien gaat het steeds 
beter en stel ik bij mezelf vast dat ik het raadswerk eigenlijk 
wel heel leuk vind en me volop zal blijven inzetten. 

Carla Dijkman 

Openbaar vervoer 

Op woensdag, 17 februari, heb ik in de commissie vragen gesteld met betrekking tot 
het openbaar vervoer (OV) binnen onze gemeente. Het OV is namelijk een belangrijk 
onderwerp voor veel van onze inwoners. Hoewel de verantwoordelijkheid voor het 
OV grotendeels bij de provincie ligt is het wel onze taak om ontwikkelingen te volgen 
en aandacht te vestigen op verbeterpunten. Het is daarom goed om in 
commissieverband vanuit verschillende invalshoeken te kijken naar de situatie en te 
bespreken hoe de connectiviteit van het (bus)vervoer geoptimaliseerd kan worden. 
Als basis maak ik voor onze inbreng vanzelfsprekend gebruik van de opgehaalde 
punten bij onze inwoners en ondernemers.  

Het ziet er naar uit, zo bevestigde onze wethouder, dat de 
zogenaamde huidige provinciale OV concessie (pakketten 
van lijnen en vervoersdiensten) als gevolg van Corona 
verlengd gaat worden. Dit in plaats van volledige nieuwe 
gunning op basis van een nieuw eisenpakket. Hierdoor is het 
nog meer van belang knelpunten via de wethouder aan te 
geven bij de provincie zodat bijstelling overwogen kan 
worden. Ik heb onder andere gepleit voor het omleiden van 
lijn 130 (waardoor er kortere reistijden tussen Mijdrecht en 
Breukelen ontstaan) en het verbeteren van de vertrektijden 
van lijn 123 van en naar Woerden station zodat die beter 
aansluiten op de vertrek- en aankomsttijden van de treinen. 

Alberta Schuurs, onze wethouder met OV in portefeuille, heeft de toezegging gedaan 
deze punten mee te nemen. 

Michel van Dijkman 
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Een korte update over onze permanente campagne 

De verkiezingen komen steeds dichterbij en het is daarom ontzettend belangrijk om 

goed zichtbaar te zijn. Om daarvoor te zorgen organiseren wij een reeks aan 

evenementen. Het eerste evenement hebben we dan ook al mogen organiseren en 

dat bent u wellicht ook tegengekomen in de lokale krant of op sociale media. 

Het is belangrijk dat we het samen doen, want Samen. Sterker. Verder. U kunt de 

aankomende weken de volgende evenementen verwachten: 

 Ondernemers voor Ondernemers  22 t/m 26 februari 

 Digitale Town-Hall     1 t/m 5 maart 

 Themabijeenkomst Woningbouw  11 maart 

Wij vragen u om onze berichten vooral te delen binnen uw eigen kring om ervoor te 

zorgen dat zoveel mogelijk mensen aansluiten bij onze evenementen. 

In de komende week wordt u gebeld met de vraag of u ook in 

uw eigen omgeving de verkiezingen en de VVD onder de 

aandacht wilt brengen van uw vrienden en kennissen. 

Timo Brockhoff 


